

National Tsing Hua University
Department of Arts and Design (Design)

Degree		College	Entry semester
Bachelor		College of Arts	2022 Fall (September entry)
Application Requirements			
General Documents	Mandatory	<ul style="list-style-type: none"> • Application fee payment receipt • The online application forms • One copy of your diploma • One copy of your official transcript(s) • Statement of purpose • Financial certificate • Declaration form • Verification of nationality • Two recommendation letters 	
	Optional	<ul style="list-style-type: none"> • Additional supporting documents : school club participation, competition, student leadership, or achievement awards...etc. 	
Program-Specific Requirements	Mandatory	<ul style="list-style-type: none"> • Personal Profile • Secondary School Report: This form is developed for, and is to be used by, the secondary high school counselors. If you do not have a secondary school counselor, a teacher or school administrator may fill out the Secondary School Report and transcript instead. Please type or print neatly. • Proof of Mandarin Proficiency • Portfolio and proof of achievement 	
	Optional	<ul style="list-style-type: none"> • Proof of English Proficiency: fulfilling ONE of the following requirements <ul style="list-style-type: none"> ○ TOEFL iBT 61, TOEIC 520, or IELTS 5 ○ If you have completed your previous degree in an English-speaking country, please upload a diploma and the transcript of the degree. 	
Notes	<ul style="list-style-type: none"> • Evaluation is mainly based on the submitted documents. Phone or webcam interview may be arranged if necessary. 		
Program Info			
Website	http://artdesign.site.nthu.edu.tw/		
Email	artist@my.nthu.edu.tw		

國立清華大學
藝術與設計學系(設計組)

學位		學院	入學學期
學士		藝術學院	2022 秋季班 (9 月入學)
申請規定			
申請文件	必繳	<ul style="list-style-type: none"> ● 申請費收據 ● 線上入學申請表 ● 畢業證書影本一份 ● 成績單影本一份 ● 自傳與讀書計畫一份 ● 財力證明 ● 財力切結書 ● 具結書 ● 國籍證明文件 ● 推薦信兩封 	
	選繳	<ul style="list-style-type: none"> ● 其他參考文件 	
招生學系要求文件	必繳	<ul style="list-style-type: none"> ● 個人資料表 ● 學校數據檔案：這份表格需請申請人之高中輔導老師協助填寫，若高中無輔導老師，則可請高中教師或學校行政人員填寫。請完整填寫表單。 ● 華語能力證明 ● 作品集或成就證明 	
	選繳	<ul style="list-style-type: none"> ● 英語能力證明 <ul style="list-style-type: none"> ○ 托福 iBT 61、多益 520 或雅思 5 ○ 在英語系國家取得前一學位之申請者，請上傳前一學位之證明。 	
備註	<ul style="list-style-type: none"> ● 評量方式以書面為主，必要時得電話或視訊訪談。 		
學系資訊			
網站	http://artdesign.site.nthu.edu.tw/		
信箱	artist@my.nthu.edu.tw		